
From:Bo Glas
Sent:Thu, 17 Jan 2019 14:49:57 +0000
To:Stefan Dalin;Andreaz Strömgren
Cc:Christian Söderberg
Subject:Återkoppling från riskanalysarbetet med Frank och Anders.

Hej Stefan och Andreaz!
 
Följande skulle jag och Christian vilja återkoppla:
 

1.    Statsbackens VD Anders Johansson klargjorde att de var nöjda med hur 
verksamheten sköts idag.

2.    Timrå föreslår att man inrättar ett råd för utveckling av hela området kring 
flygplatsen med representanter från näringslivet.

3.    Timrå föreslår att man behåller två bolag men med samma styrelse i båda bolagen. 
(Personunion)

4.    Timrå inser att ha två bolag innebär att man kan skydda anläggningstillgångar vid en 
konkurs i driftbolaget.

5.    Timrå föreslår att man startar upp en process med Härnösand på politisk nivå för att 
bredda ägarstrukturen. (Eventuellt också med Nordanstig och Ånge 
(Sundsvallsregionen))

6.    Viktigt att Timrå finns representerade i bägge bolagen.
7.    Fokus kring ekonomi och ägarstyrning. Alla koncernbolag måste enligt ny lag ha god 

ekonomisk hushållning.
8.    Timrå föreslår att i styrelsen ska det finnas kompetens om hur en flygplats ska drivas 

och ha lång erfarenhet inom området.
9.    Anders klargjorde att han inte tänker gå upp med något förslag till sin politik utifrån 

vårat möte. Timrå behöver komma med ett initiativ som de kan respondera på.
 
 
Hör av er om ni har någon fundering!
 
/Bo
 
Med vänliga hälsningar
Bo Glas 
Ekonomichef
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